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Abstract (en)
[origin: CN112301718A] The invention relates to a rotary cutter (10) with an exchangeable blade (33), which enables the blade (33) to be replaced
easily with little risk of injury and can be used in a variety of ways. The rotary cutter (10) comprises a handle (20) and a blade holder (30) which is
detachably connected to the handle (20). A solid casing of the blade holder (30) takes at least half of the blade (33) withinit.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rollschneider (10) mit auswechselbarer Klinge (33), der ein einfaches Auswechseln der Klinge (33) bei geringer
Verletzungsgefahr ermöglicht und variabel einsetzbar ist. Der Rollschneider (10) umfasst einen Haltegriff (20) und einen Klingenhalter (30), der
lösbar mit dem Haltegriff (20) verbunden ist. Eine feste Hülle des Klingenhalters (30) nimmt die Klinge (33) zumindest zur Hälfte in sich auf (Fig. 1).
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